

High Commission
For the Republic of Cameroon
In Canada



Haut-Commissariat
Pour la République du Cameroun
Au Canada

No 010 /HCO/cc

Ottawa, le/on 05 MARS 2019

COMMUNIQUÉ/ANNOUNCEMENT :

Le Haut-Commissariat du Cameroun à Ottawa informe la diaspora universitaire camerounaise du Canada que, sur Très Hautes Instructions de S.E Paul Biya, Président de la République Chef d'État, et sur autorisation du Premier Ministre Chef du Gouvernement, un **recrutement spécial de 1000 titulaires du Doctorat ou du PhD est ouvert** pour le compte de l'année 2019 dans les universités d'État du Cameroun.

Les répartitions des postes et les profils exigés des candidats par université et par établissement sont disponibles sur les sites internet du Ministère de l'Enseignement Supérieur (www.minesup.gov.cm) et du Haut-Commissariat (www.hc-cameroon-ottawa.org).

A cet effet, une **commission de réception des dossiers** de candidature a été mise en place dans nos services pour permettre un déroulement serein et diligent de l'opération, qui est assurée par le **Service Culturel** (tél : +1 613 238 7598; e-mail : service_culturel@rogers.com).

Les **dossiers** pourront être **déposés physiquement** pendant les heures ouvrables les **mardis, mercredis et jeudis** (entre 10 heures et 15 heures) jusqu'au **mardi 21 mai 2019, délai de rigueur**, pour transmission sous bordereau à la Commission Centrale de Supervision sise au Secrétariat Général des Services du Premier Ministre à Yaoundé.

The High Commission wishes to inform all Cameroonians in academia in Canada that, following High Instructions from H.E. Paul Biya, President of the Republic, Head of State, and under the authorization of the Prime Minister, Head of Government, a special recruitment of 1000 Doctorate or Ph.D holders is opened in all our State Universities for 2019.

Details on vacancies and required profiles for each University or School are available on the websites of the Ministry of Higher Education (www.minesup.gov.cm) and the High Commission for the Republic of Cameroon in Canada (www.hc-cameroon-ottawa.org).

A Special Commission for the reception of application files has been created in the High Commission to ensure the diligent collection of documents by the Cultural Service (Phone numbers: +1 613 238 7598/+1 613 236 1522 ext 229 or 226; E-mail address: service_culturel@rogers.com).

Candidates should personally deposit their files in the Cultural Service during working hours on Tuesdays, Wednesdays and Thursdays (between 10:00 am and 3:00 pm). The deadline for

submission of application files is **May 21st 2019**. Completed files will thereafter be sent to the Central Supervisory Commission in Yaoundé (General Secretariat of the Prime Minister's Office) for processing.



Anu 'a-Gheyle Solomon Azoh-Mbi
(Haut-Commissaire)

Copy:

- SF/PM
- MINREX
- MINESUP